
PROTOKÓŁ NR VII/11
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 27 kwietnia 2011 r.

Sesja trwała od godz. 11.05 do godz. 13.15.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni – Pani Matylda Jakubowska-Czaja oraz
Pan Paweł Wachowiak.

Ponadto w Sesji udział wzięli:
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin,
· Zbigniew Gałązka - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin,
· Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin,
· Waldemar Kardasz - Radca prawny,
· Radni Rady Powiatu w Kutnie,
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności,
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
· przedstawiciele związków zawodowych Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie,
· mieszkańcy gminy Żychlin.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka,
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy,
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy,
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady
Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność
do podejmowania uchwał.

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania porządku obrad po zmianach.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,
b) zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym,
c) zmiany Uchwały Nr V/13/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r.

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej,
d) rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy Żychlin

Pana Grzegorza Ambroziaka,
e) likwidacji i przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie

w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością,
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f) utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie i nadania
mu statutu,

g) uchwalenia Statutu Gminy Żychlin,
h) zmiany Uchwały Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta  w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r.

w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie oraz nadania
statutu Domu Kultury w Żychlinie,

i) uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na lata
2009-2012 z perspektywą do 2016 roku.

4. Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2010 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” - za
2010 r.

5. Informacja z realizacji zadań za 2010 r. ujętych w „Programie Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2010”.

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 12 marca 2011 r. do
6 kwietnia 2011 r.

7. Odpowiedzi na zapytania.
8. Sprawy różne.
9. Przyjęcie Protokołu Nr VI/11 z dnia 24 marca 2011 r.
10. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków.
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność.

Krzysztof Falkowski – odczytał wnioski Komisji Oświaty wypracowane na posiedzeniach
Komisji w dniach 5 i 19 kwietnia 2011 r.
Na posiedzeniu Komisji z Burmistrzem Gminy Żychlin Panem Grzegorzem Ambroziakiem,
które odbyło się w dniu 5 kwietnia, Komisja wypracowała następujące wnioski:
1. Uporządkować kwestie formalne związane z przekazaniem Szkole Podstawowej nr 1 w

Żychlinie obiektu przy ul. Barlickiego 4 (ustalenie odpowiedzialności za obiekt, zasad i
wielkości środków finansowych przekazywanych na jego utrzymanie oraz zasad
korzystania ze środków pozyskanych z wynajmu pomieszczeń znajdujących się w
budynku).

2. Przeprowadzić remont sali gimnastycznej przy ul. Barlickiego pod kątem bezpieczeństwa
korzystających z niej uczniów.

3. Przeprowadzić naprawę placu zabaw w parku przy Bibliotece Miejskiej oraz wyznaczyć
osobę do codziennej kontroli stanu placu zabaw.

4. Powołać zespół, którego zadaniem będzie:
a) analiza efektywności działań podejmowanych w ramach otwartych konkursów ofert

na wspieranie zadań publicznych oraz opracowanie propozycji nowych zasad oceny
ofert;

b) wypracowanie propozycji programu dotyczącego wspierania i promocji sportu w
Gminie Żychlin.

5. Zebrać od dyrektorów i kierowników placówek podlegających Urzędowi Gminy Żychlin
informacje dotyczące obsługi informatycznej w tych placówkach (kto zajmuje się
konserwacją sprzętu komputerowego, poziom środków finansowych przeznaczanych
przez poszczególne instytucje na usługi związane z konserwacją).

W dniu 19 kwietnia na posiedzeniu Komisji, które odbyło się w Miejsko-Gminnym Ośrodku
Kultury, Sportu i Rekreacji, Komisja wypracowała następujące wnioski:
1. Uporządkować kwestie formalne związane z przekazaniem właściwym jednostkom

samorządowym następujących obiektów:
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a) klub sportowy i boisko przy ul. Narutowicza 79,
b) boisko wielofunkcyjne przy ul. Łąkowej,
c) Filia Biblioteczna Nr 2 w Grzybowie.

2. Rozbudować ofertę MGOKSiR skierowaną do młodzieży (podjąć współpracę
z Młodzieżową Radą Gminy Żychlin).

3. Umożliwić dyrekcji MGOKSiR zagospodarowanie pomieszczenia użytkowanego
wcześniej przez Klub Sportowy „Zapora”.

4. Przygotować plan remontów MGOKSiR, według kolejności potrzeb.

Jadwiga Melcher – zapytał, kiedy będą naprawiane drogi gminne na terenie gminy i miasta,
z dnia na dzień drogi te są w coraz gorszym stanie.
Korzystając z obecności radnego powiatu, zwróciła się z zapytaniem, czy Starostwo
Powiatowe podejmuje działania w celu poprawy stanu dróg powiatowych, które są w jeszcze
gorszym stanie.

Krzysztof Falkowski – poprosił Burmistrza o odczytanie pisma od członka Zarządu Powiatu
w Kutnie w sprawie remontu drogi – ulicy Żeromskiego.

Józef Kowalski – plac zabaw w parku miejskim jest regularnie niszczony, zauważył, że na
plac zabaw ktoś przychodzi z wielkim psem, który niszczy plac, pies ten gryzie huśtawki itp.
Skoro na placu jest kamera, to należy zadziałać w taki sposób, aby takie działania
wyeliminować. W drugi dzień świąt był na placu przed Kościołem i widział, jak grupa
chłopców bawiła się zamkiem od szaletu miejskiego. Zwrócił uwagę tym chłopcom, dziwi go
jednak brak reakcji rodziców i Policji.
Złożył wniosek formalny o zorganizowanie spotkania Zarządu z Komendantem Policji.

Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – zapytała, na jakim etapie jest budowa
boiska w Dobrzelinie, czy na okres wakacyjny będzie ono dostępne dla dzieci?
Poprosiła o oczyszczenie ulicy tzw. Kasztanówki, usunięcie wysypiska śmieci.

Małgorzata Sobczak – przy modernizacji Pl. 29 Listopada doszło do uszkodzenia trelinki od
strony północnej i od strony zachodniej, wygląda to nieestetycznie i zagraża bezpieczeństwu
osobom wysiadającym z samochodów. Zwróciła uwagę na zagłębienia w trelince na placu
oraz na brak trelinek w chodniku przy wjeździe na plac od strony 1 Maja.
Zapytała, czy jest możliwość sprzątnięcia gałęzi, które znajdują się w rowie przy ul. 1 Maja,
zostały one wycięte jesienią ubiegłego roku.

Rafał Kwiatkowski – poprosił o przemyślenie sprawy gaszenia oświetlenia ulicznego - po
godzinie 24.00 jest bardzo niebezpiecznie, wiele osób wraca w nocy z pracy, a jest zupełnie
ciemno. Poprosił o rozważenie wyłączenia światła na przykład od godz. 3.00.

Henryk Zajkowski – Sołtys Sołectwa Czesławów – droga od Jurkowa do Dobrzelina –
zwrócił się z zapytaniem do radnego powiatu, kiedy będzie naprawiana droga powiatowa od
Jurkowa do Dobrzelina, tą drogą w ogóle nie można przejechać. Prosi chociaż o
tymczasowe zasypanie wyrw gruzem.

Magdalena Krupińska-Kotulska – zwróciła się z zapytaniem do Pani  Dyrektor MGOKSiR,
kto wygrał ofertowo przetarg na organizację Święta Żychlina, gdzie było umieszczone
ogłoszenie, w jakich środkach przekazu, ile ofert zostało złożonych, kto wygrał przetarg i na
jaką kwotę?

Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmiany budżetu gminy na 2011 rok,
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011
rok.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany budżetu gminy na 2011 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2011 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 rok
 głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/24/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

b) zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych
kredytów bankowych na rynku krajowym.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zaciągnięcia długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

Emilia Rajewska - Skarbnik Gminy Żychlin – przypomniała, że w załączniku do uchwały
zmieni się kwota dochodów i wydatków o kwotę wprowadzonych do budżetu środków.
Informowała o tym radnych na posiedzeniach Komisji Rady.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia
długoterminowych kredytów bankowych na rynku krajowym.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych kredytów
bankowych na rynku krajowym głosowało  - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/25/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

c) zmiany Uchwały Nr V/13/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r.
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/13/11
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr V/13/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr V/13/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr V/13/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr V/13/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr V/13/11 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/13/11 Rady Miejskiej w
Żychlinie z dnia 25 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
 głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/26/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

d) rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy
Żychlin Pana Grzegorza Ambroziaka,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy Żychlin Pana Grzegorza Ambroziaka.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy Żychlin Pana
Grzegorza Ambroziaka.
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Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy Żychlin Pana
Grzegorza Ambroziaka.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy Żychlin Pana
Grzegorza Ambroziaka.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy Żychlin Pana
Grzegorza Ambroziaka.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi Pana Krzysztofa Graski na działalność Burmistrza Gminy Żychlin Pana Grzegorza
Ambroziaka.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Krzysztofa Graski na
działalność Burmistrza Gminy Żychlin Pana Grzegorza Ambroziaka
 głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/27/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

e) likwidacji i przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie
w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie likwidacji i przekształcenia
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie w jednoosobową spółkę z ograniczoną
odpowiedzialnością.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie likwidacji i przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w
Żychlinie w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie likwidacji i przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w
Żychlinie w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
likwidacji i przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie w jednoosobową
spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
likwidacji i przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie w jednoosobową
spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Waldemar Kardasz – radca prawny – poprosił radnych o dokonanie poprawki w projekcie
uchwały w § 3 ust. 4 polegającej na zmianie wyrazu: „Zarządowi” na „Zakładowi”.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie likwidacji i
przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie w jednoosobową spółkę z
ograniczoną odpowiedzialnością.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie likwidacji i przekształcenia Zakładu Gospodarki
Komunalnej w Żychlinie w jednoosobową spółkę z ograniczoną odpowiedzialnością
 głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/28/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

f) utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie
i nadania mu statutu,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego
Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie i nadania mu statutu.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w
Żychlinie i nadania mu statutu.
Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w
Żychlinie i nadania mu statutu.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie i nadania mu
statutu.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie i nadania mu
statutu.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Zychlin – poprosił o uzupełnienie zapisów w
Statucie Samorządowego Zakładu Budżetowego tj.:
- w § 1 ust. 3 – „Zakład może używać nazwy skróconej „SZB w Żychlinie.”,
- w § 6 proponuje zapis: „Zakład posługuje się pieczęcią podłużną o treści: „Samorządowy

Zakład Budżetowy w Żychlinie.”,
- w § 9 ust. 6 poprosił o zmianę zapisu: „Kontrolę zarządczą w Centrum” zastąpić zapisem:

„Kontrolę zarządzą w Zakładzie” oraz w § 16 wyraz „Centrum” zastąpić wyrazem:
„Zakładu”.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie utworzenia
Samorządowego Zakładu Budżetowego z siedzibą w Żychlinie i nadania mu statutu.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie utworzenia Samorządowego Zakładu
Budżetowego z siedzibą w Żychlinie i nadania mu statutu
 głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/29/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Grzegorz Ambroziak – podziękował radnym za współpracę i zaufanie oraz za pracę w
komisjach. Myśli, że te niezbędne czynności, które wspólnie podejmuje z radnymi przyniosą
oczekiwane efekty, aby w przyszłości spółka mogła prawidłowo funkcjonować.

g) uchwalenia Statutu Gminy Żychlin,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy
Żychlin.

OPINIA KOMISJI:

Członkowie Komisji Rewizyjnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej uchwalenia Statutu
Gminy Żychlin podejmą decyzję na Sesji Rady w drodze głosowania.
Członkowie Komisji Rozwoju w sprawie projektu uchwały dotyczącej uchwalenia Statutu
Gminy Żychlin podejmą decyzję na Sesji Rady w drodze głosowania.
Komisja Oświaty wnosi następujące zapytania do radcy prawnego:

- czy wszystkie komisje rady muszą wydawać opinie do wszystkich projektów uchwał
będących przedmiotem obrad sesji,

- czy wyrażenie opinii przez komisję musi się odbywać poprzez głosowanie na
posiedzeniach komisji.

Członkowie Komisji Oświaty w sprawie projektu uchwały dotyczącej uchwalenia Statutu
Gminy Żychlin podejmą decyzję na Sesji Rady w drodze głosowania.
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie projektu uchwały dotyczącej uchwalenia Statutu
Gminy Żychlin podejmą decyzję na Sesji Rady w drodze głosowania.

Waldemar Kardasz – radca prawny – w samej treści Statutu Gminy proponuje nic nie
zmieniać ze względu na zapis § 41 ust. 5, który mówi, że:
„Projekty uchwał Rady przygotowane przez Burmistrza opiniują właściwe komisje Rady.”
W chwili, gdy wejdzie Statut w życie, Rada podejmie uchwały dotyczące powołania Komisji
Rady i zakresu ich działań, wówczas komisje te będą opiniowały uchwały ze swojego
zakresu działania.
Natomiast co do podejmowania stanowiska przez komisje poprzez głosowanie - wyjaśnia, że
komisje ze względu na to, iż są organem kolegialnym nie mogą w innej formie wyrazić
swoich opinii niż poprzez głosowanie. Niezależnie od tego, czy w sprawie uchwał będą
wydawane opinie, czy stanowiska komisji, musi się to odbyć poprzez głosowanie.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia
Statutu Gminy Żychlin wraz z autopoprawką Burmistrza Gminy Żychlin.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Żychlin wraz z
autopoprawką Burmistrza Gminy Żychlin
 głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/30/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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h) zmiany Uchwały Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta  w Żychlinie z dnia 5 marca
1991r. w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie
oraz nadania statutu Domu Kultury w Żychlinie,

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 51/IX/91
Rady Gminy i Miasta  w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r. w sprawie utworzenia Miejsko-
Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie oraz nadania statutu Domu Kultury w Żychlinie.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Oświaty wnioskuje o zmianę zapisów w projekcie uchwały w zakresie
nazewnictwa poprzez zastąpienie zwrotu „Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury, Sportu
i Rekreacji” na „Żychliński Dom Kultury” i zastosowanie tego nazewnictwa w odpowiednich
przypadkach.
W rozdziale I § 1 projektu Statutu Domu Kultury Komisja wnioskuje o dodanie ust. 2
o brzmieniu:
„2. Żychliński Dom Kultury może używać nazwy skróconej: „ZeDeK”.
Komisja Oświaty z powyższymi wnioskami pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie zmiany Uchwały Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta  w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r.
w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie oraz nadania statutu
Domu Kultury w Żychlinie.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r. w
sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie oraz nadania statutu
Domu Kultury w Żychlinie.
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r. w
sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie oraz nadania statutu
Domu Kultury w Żychlinie.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta  w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r. w
sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie oraz nadania statutu
Domu Kultury w Żychlinie.

Waldemar Kardasz – radca prawny – poinformował, że jeśli radni przegłosują zmiany
proponowane przez Komisję Oświaty, wówczas w tytule uchwały również będzie zmiana
zapisu.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania zmian do projektu uchwały i Statutu
proponowanych przez Komisję Oświaty.

1. Za przyjęciem zmiany zapisów w projekcie uchwały w zakresie nazewnictwa poprzez
zastąpienie zwrotu „Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji” na „Żychliński
Dom Kultury” i zastosowanie tego nazewnictwa w odpowiednich przypadkach
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
”wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę.

2. Za wprowadzeniem w rozdziale I § 1 projektu Statutu Domu Kultury zmiany polegającej
na dodaniu ust. 2 o brzmieniu:
„2. Dom Kultury może używać nazwy skróconej: „ZeDeK”
głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
”wstrzymało się” -   0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie zmiany przez Radę.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały
Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta  w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r. w sprawie utworzenia
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Żychlinie oraz nadania statutu Domu Kultury
w Żychlinie z przegłosowanymi zmianami.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 51/IX/91 Rady Gminy i Miasta
w Żychlinie z dnia 5 marca 1991r. w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury
w Żychlinie oraz nadania statutu Domu Kultury w Żychlinie z przegłosowanymi zmianami
 głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/31/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.

Po przerwie.

i) uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na
lata 2009-2012 z perspektywą do 2016 roku.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Gospodarki
Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na lata 2009-2012 z perspektywą do 2016 roku.

OPINIA KOMISJI:

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na lata 2009-2012
z perspektywą do 2016 roku.
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na lata 2009-2012
z perspektywą do 2016 roku.
Komisja Oświaty (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na lata 2009-2012
z perspektywą do 2016 roku.
Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie
uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na lata 2009-2012
z perspektywą do 2016 roku.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia
Planu Gospodarki Odpadami dla Gminy Żychlin – aktualizacja na lata 2009-2012
z perspektywą do 2016 roku.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Planu Gospodarki Odpadami dla
Gminy Żychlin – aktualizacja na lata 2009-2012 z perspektywą do 2016 roku
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 głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr VII/32/11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2010 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania
Narkomanii” - za 2010 r.

Do powyższej informacji nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji.

Informacja z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2010 rok” oraz „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii” - za
2010 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 5. Informacja z realizacji zadań za 2010 r. ujętych w „Programie Współpracy
Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rok 2010”

Do powyższej informacji nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji.

Informacja z realizacji zadań za 2010 r. ujętych w „Programie Współpracy Gminy Żychlin
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2010” stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
12 marca 2011 r. do 6 kwietnia 2011 r.

Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 12 marca 2011 r. do
6 kwietnia 2011 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 12 marca
2011 r. do 6 kwietnia 2011 r. głosowało - 13 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 7. Odpowiedzi na zapytania.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na zapytania:
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- wnioski z Komisji Oświaty – uważa, że wspólnie z radnymi znajdziemy rozwiązania
dotyczące realizacji wniosków Komisji Oświaty,

- odpowiedź ze Starostwa Powiatowego w sprawie drogi Żeromskiego – odczytał
pismo Starostwa Powiatowego w Kutnie odmawiające remontu drogi Żeromskiego ze
względu na brak środków,

- sprawa remontów dróg – jesteśmy po przetargu na realizację remontów dróg, gdy
przetarg zostanie rozstrzygnięty i dokonamy wyboru oferenta, przystąpimy do realizacji
naprawy dróg po podpisaniu umowy. Poinformował, że ciągi dróg są ubezpieczone, w
przypadku wypadków można uzyskać odszkodowanie od zarządcy drogi.

- współpraca z Policją – na bieżąco podejmujemy współpracę z Policją w kwestii
poprawy bezpieczeństwa, mimo iż Komisariat Policji nie podlega pod nasz samorząd,

- monitoring placów – dokonaliśmy przeglądu technicznego monitoringu po okresie
zimowym,

- spotkanie z Komendantem Policji – takie spotkanie jest do rozważenia, myśli, że
Komendanta Policji można byłoby zaprosić na wspólne posiedzenie komisji,

- budowa boiska w Dobrzelinie - został wybrany nowy wykonawca na realizację zadania:
„Utworzenie kompleksu sportowo-rekreacyjnego w miejscowości Dobrzelin”, w
najbliższym czasie budowa boiska zostanie zakończona,

- uprzątanie wysypisk śmieci – uprzątanie „dzikich” wysypisk jest dokonywane na
bieżąco, ale w bardzo szybkim tempie tworzone są kolejne,

- uszkodzenia trelinki na Placu 29 Listopada – przyjął informacje dotyczące uszkodzeń
trelinki na placu, w najbliższym czasie chodniki zostaną naprawione,

- gałęzie w rowie przy ul. 1 Maja – zajmiemy się tym tematem, jeśli powiat nie będzie
skłonny do załatwienia sprawy, podejmiemy stosowne działania,

- oświetlenie uliczne w nocy – jesteśmy na etapie opracowywania schematu
dotyczącego oświetlenia ulicznego. Po przeanalizowaniu wszystkich rozwiązań,
przedstawimy konkretne propozycje w zakresie oświetlenia ulicznego.

Marek Materka – radny Rady Powiatu w Kutnie – w tym roku drogi są problemem w całym
kraju, nie tylko w naszej gminie, czy powiecie. Drogi są również niszczone przez ciężki
sprzęt, który służy do budowy autostrady.
W powiecie były małe środki na remonty dróg, pewne środki były na niewielkie nakładki, ale
Starostwo podjęło decyzję, że wszystkie środki, jakie zostały przeznaczone na drogi zostaną
wykorzystane na naprawy dróg powiatowych, zatem powiat nie będzie robił żadnych
nakładek, będzie tylko dokonywał remontów dróg.
Dla dróg powiatowych na gminie Żychlin przetarg odbędzie się w przyszłym tygodniu. Na
wykonanie przepustów, oczyszczanie rowów itp., powiat przygotowuje przesunięcia w
budżecie.
Odnośnie naprawy drogi w Zagrobach – poinformował, że wykonawca w ramach gwarancji
dokona naprawy drogi w najbliższym czasie.
Powiat nie stać na wiele, a zmorą dla nas jest szpital. Szpital jest w trakcie przekształcania, a
jest zadłużony na ponad 80 mln zł. Z programu rządowego oddłużającego możemy uzyskać
pomoc finansową na 54 mln zł.
Powiat Kutnowski uzyskał ponad 5 mln zł dotacji do inwestycji termomodernizacji obiektów,
dzięki czemu w tym roku rozpocznie się inwestycja termomodernizacji Zespołu Szkół na ul.
Narutowicza.

Do p-tu 8. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady odczytała pismo Starostwa Powiatowego w Kutnie z dnia 29 marca
2011 r. w sprawie bezzwrotnej pomocy finansowej dla powiatu w kwocie 500.000 zł.
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Grzegorz Ambroziak – na spotkaniu z Panią Starostą poinformował, że musi odmówić tej
pomocy, gdyż my również mamy problemy finansowe, jesteśmy przy granicy możliwości
spłat kredytów.

Przewodnicząca Rady odczytała pismo z MGOKSiR dotyczące odpowiedzi na zapytanie
Pani Magdaleny Krupińskiej-Kotulskiej z Sesji Rady z dnia 24 marca 2011 r.
Następnie poinformowała radnych o otrzymanych życzeniach świątecznych.

Grzegorz Ambroziak – poinformował, że w Urzędzie Gminy Najwyższa Izba Kontroli
przeprowadziła kontrolę w zakresie rozpatrywania skarg i wniosków. Kontrola ta wypadła
dobrze, ale musimy dokonać zmiany organizacyjnej dotyczącej zmiany czasu pracy
pracowników Urzędu tj. w środy będziemy pracować od godz. 7.30 do godz. 16.30.
Ponadto poinformował, że gmina chce pozyskać miasto partnerskie, chce zmienić ofertę
inwestycyjną. W tym celu musimy zmienić stronę internetową, w związku z reorganizacją
strony internetowej, mogą pojawiać się różne problemy dotyczące przeglądania stron.

Magdalena Konczarek – Dyrektor MGOKSiR – 21 maja mamy Święto Żychlina, na które
serdecznie wszystkich zaprasza.
Odpowiadając Pani Magdalenie Krupińskiej-Kotulskiej – wybór firmy kateringowej na
organizację Święta Żychlina nie podlega procedurze zamówień publicznych, nie ma
potrzeby, ani obowiązku ogłaszania przetargu. Jako dyrektor MGOK pozyskuje środki na
zasadzie umowy sponsoringowej, tzw. umowa na organizację Święta Żychlina podpisywana
jest z firmą, która daje najwięcej środków na to Święto, na atrakcje w czasie imprezy.
W związku z tym nie ogłaszała żadnego przetargu. Od stycznia br. telefonicznie, osobiście,
e-mailowo zgłaszały się różne firmy z ofertami dotyczącymi organizacji Święta Żychlina. Do
20 kwietnia zgłosiły się dwie firmy z konkretnymi ofertami, do 6 maja da odpowiedź pisemną
Pani Magdalenie Krupińskiej-Kotulskiej w tym zakresie.

Magdalena Krupińska-Kotulska – uważa, że Dom Kultury powinien nagłośnić sprawę
Święta Żychlina, aby wpłynęło jak najwięcej ofert dotyczących organizacji Święta Żychlina.
Byłoby to z korzyścią dla Domu Kultury, a poza tym na pewno wiele firm żychlińskich
wystąpiłoby ze swoimi ofertami.

Magdalena Konczarek – w ubiegłym roku na Święto Żychlina pozyskały od sponsorów
ponad 40.000 zł, w tym gro sponsorów z Żychlina.

Magdalena Krupińska-Kotulska – chciałaby wiedzieć, ile w ubiegłym roku firm
kateringowych zgłosiło swoje oferty dotyczące organizacji Święta Żychlina. Według jej
wiedzy powinny to być co najmniej 3 firmy.

Waldemar Kardasz – radca prawny – uważa, że zgodnie z przepisami prawa nie ma
obowiązku występowania z zapytaniami ofertowymi do 3 oferentów-dostawców. W tym
przypadku nie stosuje się ustawy o zamówieniach publicznych.

Magdalena Krupińska-Kotulska – chciałaby i wnioskuje o to, aby informacja o organizacji
Święta Żychlina była przedstawiana w inny sposób, aby większa ilość oferentów miała
wiedzę, że taka impreza jest organizowana i również mogła złożyć swoje oferty.

Do p-tu 9. Przyjęcie Protokołu Nr VI/11 z dnia 24 marca 2011 r.

Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia Protokołu Nr VI/11 z dnia 24 marca 2011 r.
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Za przyjęciem Protokołu Nr VI/11 z dnia 24 marca 2011 r.
głosowało -  13 radnych,
„przeciw” -    0 radnych,
„wstrzymało się” -    0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 10. Zakończenie obrad Sesji.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła VII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                 /-/ Elżbieta Tarnowska

Protokolant:

M. Charążka


